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Tájékoztató a két testületi ülés közötti időszakban az önkormányzat 
érdekében végzett polgármesteri munkáról. 
 
 
Április 8. : Három kistérséget érintő védelmi gyakorlatnyitó értekezlete volt. (Rétság, 
Balassagyarmat, Szécsény). Tájékoztatom Önöket, hogy a Honvédelmi Törvényből fakadóan 
körzetközponti polgármester a helyi védelmi bizottság elnöke, tehát kötelező feladat. 
A gyakorlat célja, hogy „minősített” helyzetben a települések vezetői elérhetőek legyenek. 
Érezzék a feladat súlyát és a visszajelzési kötelezettséget. 
 
Április 9. : A polgárőrség szervezésében szemétszedési akció volt kb. 50 fő részvételével. 
Köszönöm a segítséget valamennyi résztvevőnek. 
 
Április 9. : A laktanya telephelyét mutattam be egy építési vállalkozónak. A javítóműhelyt 
szeretné bérbe venni vagy megvásárolni. A kérelme nem érkezett meg azóta. 
 
Április 11. : Dr. Csaja Terézia tájékoztatott, hogy Rétságon egy EU-s program keretében 
biomonitoring szűrővizsgálaton vehet részt 60 gyerek és szüleik. A program célja: eddig nem 
vizsgált elemek szűrése (pl: fémek) a szervezetben. A magyarországi gyakorlat erre nem 
terjed ki. 
 
Április 14. : Szintén védelmi bizottsági ülés volt árvíz felkészítés kapcsán, különös tekintettel 
az Ipoly vízgyűjtő területére. 
 
Április 18. : A Vízmű FEB értékelte az elmúlt évet és a csatlakozás jelenlegi állását a DMRV 
Zrt- hez. Kértem, hogy a végleges szerződésekről az önkormányzatok kapjanak példányt. 
Megköszönték Rétság segítségét abban, hogy az évek óta legnagyobb gondot okozó 
szennyvíz iszap kihelyezésre került borsosberényi mezőgazdasági területre. 
 
Április 19. : Újabb bejárás volt a FŐKEFE igazgatóval, Szabó Györggyel. A laktanya két 
épületét jártuk be: a volt gyengélkedő és a CSMO épületei lehetnek alkalmasak bővítésre. 
Jelen volt a Munkaügyi Központ képviselője, csökkent munkaképességű foglalkoztatási 
pályázatokkal kapcsolatos tájékoztatót adott. Utána közös tájékoztatót tartottunk a Templom 
utcai üzemben a dolgozóknak. 
 
Április 20. : Többszöri laktanyai bejárás után egy gyógyszerkutató és fejlesztő cég 
képviselőjével találkoztam Budapesten. A Járóbeteg Ellátó melletti két épületet tartanák 
alkalmasnak kutatásra illetve rehabilitációs intézményfejlesztésre. Erre van pályázat. 
Megadtam az épület paramétereit, illetve konkrét ajánlatot kértem. Első körben a befektető 
azonban nem vásárolni akar, hanem konzorciumi szerződést az önkormányzattal. 
 
Április 26. : A Gazdasági Minisztériumtól, Matolcsy Györgytől vettem át megbízólevelet, 
hogy a Regionális Szakképzési Bizottságban vegyek részt, tekintve, hogy jelentős átalakulás 
várható a szakképzés terén. Az elmúlt években több fórumon is hangoztattam, hogy teljesen 
eltűnt a szakmunkások képzése. 
A hagyományos pl. vasas szakmák eltűntek mind a képzésből, mind a piacról. Komoly 
munkaerőhiány van belőlük. Ezt a rétsági üzemek vezetői is megerősítik, csak, hogy helyi 
példát említsek. 
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Április 27. : Két bank képviselőjével vettem fel a kapcsolatot és tájékoztattam őket, hogy a 
megüresedett Egészségügyi Központ épülete erre alkalmas lehet. 
 
Április 28. : Kondex Kft. (rétsági kemping üzem tulajdonosa) tájékoztatott a fejlesztési 
elképzelésekről, illetve kérték a segítségünket további befektetési lehetőségekről. 
 
Április 28. : Budapesti befektetővel találkoztam rétsági székhely kapcsán. ( Május 4-i 
testületi ülésen erről már döntött a testület) 
Május 6. : Nukleáris gyakorlat előkészítés volt Balassagyarmaton. A gyakorlat május 24-én 
lesz. Közölték a részleteket, illetve a gyakorlatot a HM Védelmi Hivatal támogatja a 
tájékoztatás fejlesztésre alkalmas tárgyi és irodai eszközökkel. 
 
Május 9. : Egyeztettem Hajnis Ferenc tolmácsi polgármesterrel az Iskolatársulási 
Megállapodás kapcsán. Kérésem arra irányult, hogy 2011-ben ne határozzunk meg újabb 
konkrét összeget. Maradjon egyelőre a 2010-es 1. 600.00 forint és végelszámolásnál 
rendezzük a tényleges különbséget. 
 
Kérem a tájékoztató elfogadását. 
 
 
 
Rétság, 2011. május 10. 
 
        Mezőfi Zoltán  
        polgármester 

 


